
Protokół  Nr XLIII/2022 
z sesji Rady Gminy Cewice 

w dniu 19 grudnia 2022 r. 

Obecni na sesji: 
— Radni wg listy obecności, 

— Wójt Gminy, 

— Zastępca Wójta, Sekretarz Gminy, 

— Skarbnik Gminy, 

— Sołtysi wg listy obecności, 

— Zaproszeni goście, 

— Radca prawny, 

— Protokolant. 

Ad. 1. 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice - Pan Wiesław Kelier przywitał  wszystkich 
zebranych i otworzył  XLIII sesję  Rady Gminy Cewice. Następnie stwierdził  
prawomocność  obrad, ponieważ  obecnych było 15 radnych. 

Ad.2 

Pan Wiesław Keller odczytał  porządek obrad, który przedstawiał  się  następująco: 
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji, która odbyła się  w dniu 28.11.2022 r. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Cewice na rok 

2022, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie Komisji stałych Rady Gminy, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały 

5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu i planu finansowego wydatków 
niewygasających w roku budżetowym 2022, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Budżetu i Rozwoju, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy nansowej Powiatowi 
Lęborskiemu, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Budżetu i Rozwoju, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Cewice na lata 2023-2035, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie komisji stałych, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Cewice na rok 2023, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie komisji stałych, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Cewice oraz 
planów pracy komisji stałych Rady na rok 2023, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) przedstawienie planów pracy przez Przewodniczących komisji stałych Rady 

oraz przez Przewodniczącego Rady Gminy, 
c) dyskusja, 
d) podjęcie uchwały. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XX/189/2020 Rady Gminy 
Cewice z dnia 08 października 2020 r. w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia 
zabiegów pielęgnacyjnych pomnika przyrody, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska, 

d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę  
nieruchomości stanowiącej mienie Gminy Cewice, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
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c) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska, 

d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
gruntowej, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska, 

d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli 
zatrudnionych w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gnina 
Cewice, 

a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu, 
d) opinia Komisji Budżetu i Rozwoju, 
e) dyskusja, 
f) podjęcie uchwały. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność  Wójta Gminy 
Cewice, 

a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Skarg Wniosków i Petycji, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

15. Przyjęcie protokołu oraz wniosków z przeprowadzonej kontroli pn.: „Analiza 
sprawozdania rocznego Gminnego Centrum Kultury w Cewicach dotyczącego 
wykorzystania planu finansowego za rok 2021." 

16. Sprawozdanie z wykonania uchwał  Rady Gminy i informacje Wójta Gminy. 
17. Przedstawienie sprawozdań  z działalności Komisji stałych Rady Gminy Cewice. 
18. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy: 

a) przedstawienie wniosków i opinii komisji stałych, 
b) pozostałe informacje. 

19. Interpelacje i zapytania, zgłaszane postulaty i oświadczenia radnych. 
20. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 
21. Zapytania i oświadczenia sołtysów i przewodniczących zarządów jednostek 

pomocniczych. 
22. Zamknięcie obrad sesji. 
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Następnie Pan KeLler poinformował, że obrady sesji Rady Gminy Cewice 
są  transmitowane za pomocą  urządzeń  rejestrujących obraz i dźwięk w oparciu o art. 
20 ust. lb ustawy z dnia 08 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. Podkreślił, 
że uczestnicząc w sesji Rady Gminy Cewice obecni wyrażają  zgodę  na przetwarzanie 
i upublicznianie swoich danych osobowych w myśl art. 6 ust. I lit. c rozporządzenia 
Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 w sprawie ochrony osób 
fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego 
przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (ogólne 
rozporządzenie o ochronie danych) z dnia 27 kwietnia 2016 r. — tzw. RODO. 
Zaznaczył  również, że klauzula RODO znajduję  się  na tablicy ogłoszeń  przy wejściu 
do sali obrad. 

W dalszej części Przewodniczący Rady zapytał  się, czy ktoś  chciałby wnieść  uwagi 
do odczytanego porządku obrad. 

Nie wniesiono uwag do odczytanego porządku obrad XI III sesji Rady Gminy 
Cewice. W związku z tym Przewodniczący Rady Gminy poddał  pod głosowanie 
odczytany porządek obrad sesji Rady Gminy: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymało się  - 0. 

Protokół  z głosowania stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ad.3 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół  z XLII sesji sporządzono 
w terminie zgodnym ze Statutem Gminy Cewice, był  on przesłany wszystkim 
radnym do zapoznania się, a także godzinę  przed sesją  wyłożony został  do wglądu Q 
w sali obrad nr 1 Urzędu Gminy w Cewicach, w celu zapoznania się. 

Uwag do protokołu nie było, więc przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
protokołu z XLII sesji Rady Gminy Cewice bez odczytywania: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Protokół  z głosowania stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Ad.4 

Pan Wiesław KeHer odczytał  treść  punktu 4 porządku obrad: podjęcie uchwały 
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w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Cewice na rok 2022. 

Wójt Gminy omówił  zmiany w uchwale budżetowej Gminy Cewice na rok 2022 
na podstawie uzasadnienia stanowiącego załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Pani Skarbnik zgłosiła autopoprawkę  w załączniku nr 2 do omawianej uchwały, która 
dotyczy przeniesienia wydatków w klasyfikacji budżetowej i nie ma wpływu na treść  
uchwały: dodany zostanie rozdział  85395, a kwotę  18.490,36 zł  należy przenieś  
z 3110 na 4430. 

Radna Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Pan Grzegorz Partyka przedstawił  pozytywną  opinię  do odczytanego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Cewice. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Pozytywną  opinię  do odczytanego projektu uchwały przedstawiła również  Pani Anna 
Kubica w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu 
Rady Gminy Cewice. 

Maria Bachan - Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej również  przedstawiła pozytywną  
opinię  do projektu uchwały w imieniu w/w Komisji. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie midi, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały ze zgłoszoną  autopoprawką: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad.5 

Pan Wiesław Keller odczytał  treść  punktu 5 porządku obrad: podjęcie uchwały 
w sprawie ustalenia wykazu i planu finansowego wydatków niewygasających w roku 
budżetowym 2022. 

Wyjaśnień  do uchwały udzielił  Wójt Gminy Cewice. Następnie omówił  w skrócie 
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przyczyny nie wykonania poszczególnych zadań  ujętych w uchwale budżetowej 
Gminy Cewice na rok 2022, które nie wygasają  z upływem 2022 r. 

Radna Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Przewodniczący Rady podkreślił, że jest bardzo mało zadań, które nie zostały 
wykonane w porównaniu do lat ubiegłych. To świadczy o dobrej pracy Wójta 
i urzędników 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono cło głosowania nad projektem uchwały: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad.6 

Pan Wiesław Keller odczytał  treść  punktu 6 porządku obrad: podjęcie uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Lęborskiemu. 

Wójt Gminy omówił  projekt niniejszej uchwały na podstawie uzasadnienia 
stanowiącego załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Radna Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad.7 

Pan Wiesław Keller odczytał  treść  punktu 7 porządku obrad: podjęcie uchwały 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Cewice na lata 2023-
2035. 

Wójt omówił  zagadnienia związane z uchwalaniem Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Cewice na lata 2023-2035 i kwotą  zadłużenia Gminy. 
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Następnie Przewodniczący Rady Gminy Cewice poinformował, że wszystkie 
Komisje stale Rady Gminy Cewice w wymaganym terminie wydały pozytywne 
opinie odnośnie projektu WPF na lata 2023-2035. 

W dalszej części Wiceprzewodnicząca Rady — Pani Marzena Reclaf odczytała 
Uchwałę  nr 172/g214/F/Ił /22 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 30 listopada 2022 r., w sprawie opiniio projekcie 
uchwały o Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Cewice na lata 2023-2035, 
która stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady zwrócił  uwagę  na wzrost deficytu na przestrzeni lat, który 
wiąże się  ze wzrostem wielkości budżetu oraz ilości inwestycji, które w większości 
realizowane są  dzięki uzyskiwaniu dofinansowania ze środków zewnętrznych. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad.8 

Pan Wiesław Keller odczytał  treść  punktu 8 porządku obrad: podjęcie uchwały 
w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Cewice na rok 2023. 

Pan Wójt - Jerzy Baika udzielił  wyjaśnień  do niniejszej uchwały. Na wstępie zgłosił  
autopoprawkę  do projektu uchwały, który pierwotnie otrzymali radni polegająca 
na zwiększeniu dochodów i wydatków w dziale 853 o kwotę  700 tys. zł  . Siedem 
dni przed dzisiejszą  sesją  radni otrzymali właściwy projekt uchwały ze zgłaszaną  
autopoprawką. Zmiany te należy uwzględnić  w związku z dystrybucją  węgla 
na terenie Gminy Cewice (400 tys. zł) oraz rekompensatami dla przedsiębiorstw 
energetycznych (300 tys. zł). Następnie podkreślił, że uchwała ta jest 
odzwierciedleniem WPF. Omówił  zobowiązania finansowe na przyszły rok. Zwrócił  
uwagę  na niską  nadwyżkę  budżetową. W związku z tym istotne jest zwiększenie 
przedsiębiorczości na terenie Gminy Cewice. Omówił  także realizację  inwestycji 
ujętych w WPF oraz jednorocznych. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Cewice poinformował, że wszystkie 
Komisje stałe Rady Gminy Cewice w wymaganym terminie wydały pozytywne 
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opinie odnośnie projektu budżetu na 2023 rok. 

W dalszej części Wiceprzewodnicząca Rady — Pani Mariola Szyca odczytała Uchwałę  
nr 173/g214/P/fl/22 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Gdańsku z dnia 30 listopada 2022 r. w sprawie opinii o projekcie uchwały 
budżetowej Gminy Cewice na 2023 rok oraz możliwości sfinansowania deficytu 
budżetu, która stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Radna Marzena Reclaf poinformowała, że czeka nas trudny rok z uwagi na sytuację  
panującą  w kraju na świecie. Skierowała słowa uznania dla Pani Skarbnik, której 
pomimo wielu trudności udało się  zrównoważyć  dochody bieżące z wydatkami, 
minio iż  bufor bezpieczeństwa jest mały. Podkreśliła również, że najlepszym 
rozwiązaniem tej sytuacji jest zwiększanie przedsiębiorczości w gminie. Niemniej 
jednak istotne jest zachowanie rozwoju gminy w dalszym ciągu, w związku z tym 
nie zrezygnowano z realizacji inwestycji dzięki pozyskiwanym środkom 
zewnętrznym. 

Przewodniczący Rady poinformował, że praca nad budżetem na 2023 r. była bardzo 
intensywna. Zaznaczył, że pomimo inflacji budżet gminy jest większy i inwestycje 
są  realizowane, co wplywa na komfort życia mieszkańców Ilość  zadań  
inwestycyjnych do zrealizowania wzrasta, za co podziękował  Wójtowi i pracownikom 
Urzędu Gminy. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały więcej nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Następnie Przewodniczący Rady ogłosił  15 min. przerwy. 

Stan Rady po przerwie — 15 radnych. 

Ad. 9 

Pan Wiesław Keller odczytał  treść  punktu 9 porządku obrad: podjęcie uchwały 
w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Cewice oraz planów pracy komisji 
stałych Rady na rok 2023. Następnie poinformował, że plany pracy są  radnym 
doskonale znane i nie będą  one odczytywane. Będą  one zamieszczone również  
w BlP Urzędu Gminy Cewice. 

8 



Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały me mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad. 10 

Pan Wiesław Keller odczytał  treść  punktu 10 porządku obrad: podjęcie uchwały 
w sprawie zmiany uchwały nr XX/189/2020 Rady Gminy Cewice z dnia 08 
października 2020 r. w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów 
pielęgnacyjnych pomnika przyrody. 

Wójt Gminy omówił  projekt niniejszej uchwały na podstawie uzasadnienia 
stanowiącego załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za- 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad. 11 

Pan Wiesław Kelier odczytał  treść  punktu 11 porządku obrad: podjęcie uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę  nieruchomości stanowiącej 
mienie Gminy Cewice. 

Wyjaśnień  do uchwały udzielił  Pan J.  Bańka - Wójt Gminy Cewice. Uzasadnienie 
do niniejszej uchwały stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
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przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad. 12 

Pan Wiesław Keller odczytał  treść  punktu 12 porządku obrad: podjęcie uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej. 

Wyjaśnień  do uchwały udzielił  Pan J.  Bańka - Wójt Gminy Cewice. Uzasadnienie 
do niniejszej uchwały stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Pan W Keller miał  pytania w kwestii tego, czy Wody Polskie wyraziły również  zgodę  
na ustanowienie służebności gruntowej na działce nr 425 „ która łączy działkę  nr 428 
z działką  nr 426, aby umożliwić  wnioskodawcy dostęp do drogi publicznej. 

Pan Wójt poinformował, że na chwilę  obecną  nie ma takich informacji. Nie wie też, 
czy wnioskodawca wystąpił  w tej sprawie do Wód Polskich. 

Pan Keller poinformował, że obciążenie ksiąg wieczystych służebnością  gruntową  
jest pewnego rodzaju stratą  i należy tą  sprawę  monitorować. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 13, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 2. 

Ad. 13 

Pan Wiesław Keller odczytał  treść  punktu 13 porządku obrad: podjęcie uchwały 
w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych 
w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Cewice. 

Wójt Gminy przedstawił  uzasadnienie do niniejszej uchwały na podstawie 
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uzasadnienia stanowiącego załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Pozytywną  opinię  do odczytanego projektu uchwały przedstawiła również  Pani Anna 
Kubica w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu 
Rady Gminy Cewice. 

Radna Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za- 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad. 14 

Pan Wiesław Keller odczytał  treść  punktu 14 porządku obrad: podjęcie uchwały 
w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność  Wójta Gminy Cewice. 

Pan Grzegorz Partyka przedstawił  wyjaśnienia do niniejszej uchwały na podstawie 
uzasadnienia stanowiącego załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad. 15 

Pani Maria Bachan przedstawiła w skrócie protokół  i wnioski Zespołu Kontrolnego 
Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Cewice z przeprowadzonej kontroli pn.: „Analiza 
sprawozdania rocznego Gminnego Centrum Kultury w Cewicach dotyczącego 
wykorzystania planu finansowego za rok 2021." 

Przewodniczący Rady - Pan W Keller podziękował  Zespołowi Kontrolnemu Komisji 
Rewizyjnej za wnikliwą  kontrolę  i wskazał  na widoczną, pozytywną  działalność  
Gminnego Centrum Kultury w Cewicach. 
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Radni pytań  i uwag do przedstawionego protokołu kontroli nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania protokołu wraz z wypracowanymi wnioskami: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Protokół  z głosowania stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

Ad. 16 

Wójt Gminy Cewice na wstępie poinformował, że uchwały z ostatniej sesji zostały 
przekazane do organów nadzoru, które nie wniosły uwag. Następnie przedstawił  
blok informacyjny na poniższe tematy: 

• pożary tekstyłiów w Kamieńcu i problemy z tym związane, 
• dystrybucja węgla na terenie Gminy Cewice, 

• odśnieżanie dróg na terenie Gminy Cewice. 

Ad. 17 

Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu i Rozwoju w roku 2022 przedstawiła 
Pani Marzena Reclaf (załącznik nr 13 do niniejszego protokołu). 

Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w 2022 roku 
przedstawił  Pan Grzegorz Partyka (załącznik nr 14 do niniejszego protokołu). 

Sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury Komunalnej Inwestycji 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska w 2022 roku przedstawił  Pan Daniel Wasielewski 
(załącznik nr 15 do niniejszego protokołu). 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej w 2022 roku przedstawiła Pani 
Maria Bachan (załącznik nr 16 do niniejszego protokołu). 

Pani Anna Kubica przedstawiła sprawozdanie z działalności w 2022 roku Komisji 
Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu (załącznik nr 17 do 
niniejszego protokołu). 

Przewodniczący poszczególnych komisji stałych Rady złożyli także podziękowania 
członkom komisji za sumienną  pracę, Wójtowi Gminy oraz urzędnikom. 

Przewodniczący Rady podziękował  wszystkim Komisjom za solidną  pracę  
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w roku 2022. 

Ad. 18 

Przewodniczący Rady Grrńny Cewice - Pan Wiesław Keller odczytał  n,Iw opinie 
wypracowane prze komisje stałe Rady Gminy Cewice: 

• pismo nr OSD.0012.1.11.2022 z dnia 29.11.2022 r. - opinie Komisji Budżetu 
i Rozwoju Rady Gminy Cewice (załącznik nr 18 do niniejszego protokołu), 

• pismo nr OSD.0012.3.18.2022 z dnia 29.11.2022 r. - opinie Komisji 
Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 
Gminy Cewice (załącznik nr 19 do niniejszego protokołu). 

W dalszej części Przewodniczący Rady przedstawił  informacje o otrzymanych 
życzeniach Świątecznych i Noworocznych od Starosty Lęborskiego. 

Ad. 19 

Radny Z. Tryba miał  pytania odnośne jakości węgla, który jest dystrybuowany 
dla mieszkańców Gminy i wypłat dodatków węglowych. 

Pan Wójt wyjaśnił, że większość  opinii jest pozytywnych, co do jakości węgla, 
a dodatki węglowe wypłacane są  na bieżąco. 

Pan Tryba miał  również  pytania w kwestii wymiany pieców na pellet w szkołach. 

Wójt poinformował, że jest to jedyna opcja, gdyż  konsultował  to z fachowcami 
w tym zakresie, a Polska Spółka Gazownictwa wycofuje się  z gazyfikacji Gminy 
Cewice z uwagi na Liczne protesty mieszkańców. 

Radna K. Drywa miała pytania w kwestii skażenia wody w Krępkowicach. 

Pan Wójt poinformował, że na chwilę  obecną  sytuacja jest opanowana, tym zajmuje 
się  specjalistyczna firma. Jednak to skażenie wody bakteriami e-coli wynika z błędów 
popełnionych podczas modernizacji studni. Wójt będzie udzielał  na bieżąco 
informacji w tym zakresie. 

Ad. 20 

W związku z brakiem interpelacji, zapytań, postulatów i oświadczeń  zgłaszanych na 
poprzedniej sesji, nie ma również  na nie odpowiedzi. 
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Ad. 21 

Sołtysi me zabrali głosu w niniejszym punkcie. 

Ad. 22 

Przewodniczący Rady Gminy - Pan Wiesław Keller złożył  Świąteczne 
i Noworoczne życzenia dla mieszkańców Gminy Cewice, pracowników Urzędu 
Gnilny w Cewicach i zebranych na dzisiejszej sesji. 

Następnie Wójt Gminy wyraził  zadowolenie z pracy z radnymi, sołtysami 
i urzędnikami. Za co serdecznie wszystkim podziękował  i złożył  życzenia Świąteczne 
I na Nowy Rok 2023. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad XLIII sesji Przewodniczący Rady - Pan 
Wiesław Keller podziękował  zebranym za przybycie i zamknął  obrady 
o godz. 1510.  

Protokół  sporządziła: 
Dnia 27.12.2022r. 
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